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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 109 

Data: Dimarts 13 de Gener de 2020 

Hora: 10.30 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

 

Assisteixen:  

Alamar Rocati, Sergio 

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

Fernández Crespo, Emma 

Gamir Felip, Jordi 

García Agustín, Pilar 

Gómez Cadenas, Aurelio 

González Guzmán, Miguel 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Jaques Miret, Josep Anton 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

López Climent, María Fernanda 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Pérez Clemente, Rosa María 

Roselló Ripollés, Salvador 

Scalschi, Loredana María 

Sánchez Bel, Paloma 

Vicedo Jover, Begonya 

 

 

Excusen l’absència: 
Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Valcárcel Germes, Mercedes 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors. 

 

L’acta del Consell anterior s’aprova per assentiment. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents  

comissions. 

 

Informe director CAMN 

-S'informa que el projector del seminari està espatllat i que ho pagarà vicerectorat. 

 

-Al respecte de les obres de la planta zero, s'informa que no es va a procedir amb la 

instal·lació de l'aire condicionat ja que, en principi, creuen que amb la climatització 
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general serà suficient, i a veure que passa. També s'informa de la instal·lació d'una 

campana d'extracció de gasos per a ubicar l'speed vac. 

 

La professora Gemma Camañes pregunta sobre la destinació de la cambra freda. El 

director contesta que des de l’OTOP poden abordar la modificació de la cambra per a que 

done servei com a cambra de cultiu de plantes.  

 

Al respecte, es comenta la possibilitat de crear una comissió conformada per tots els grups 

de recerca per a veure que s'ha de baixar a la planta zero una vegada acabades les obres.  

 

-Vicente Sales des de Recursos Humans ha informat que es va a obrir una borsa de treball 

per a biòlegs i que necessiten dos assessors, des de la direcció es proposa als professors 

Rosa Pérez i a Miguel Cerezo. 

 

-D'una reunió amb Ximo Gual, s'informa sobre la RLT que donat que el pressupost 

d'enguany és similar al de l’any passat i atenent a la taxa de reposició, se sol·licitarà més 

places (fins a 44 places de professorat), ja que la UJI és la universitat del nostre entorn 

que més ha crescut. S'ha informat també sobre l'aparició de nous criteris d'acreditació de 

l'ANECA on s'incrementen els mèrits específics en docència i investigació. Respecte a la 

modificació en l'organització docent, es comunica que les negociacions docents es faran 

ara al 98% (el curs anterior es feren al 97%). D'aquesta manera qualsevol incidència en 

les àrees l'assumirà el vicerectorat. Aquesta mesura no afecta a les figures a temps complet 

i sols ho fa a la contractació de professorat associat. 

 

Informe CEP 21/11/2019 

Informe del vicerector d’ordenació acadèmica i professorat 

 

-S'informa d'una reclamació per via judicial d'un professorat associat amb antiguitat a qui 

no se li va renovar el contracte i a qui la justícia ha donat la raó perquè es va assignar una 

dedicació superior a l'estipulada. S'aprofita aquest cas per a demanar als departaments 

que no es superen els percentatges de dedicació estipulats amb un marge de 0.5 crèdits 

d'excés. En qualsevol cas, s'ha de comptar amb la conformitat del professor implicat.  

 

-S'aprova la relació de sol·licituds de transformacions i promocions de places de 

professorat corresponent a la segona convocatòria ordinària de l’any 2019 d’acord amb 

els criteris del DCDI. 

-S'aprova la convocatòria de places de professorat dels cossos docents universitaris, la 

proposta de perfils i la composició de les comissions de concursos d'accés. 

-S'aprova la proposta de modificació de la relació de llocs de treball de PDI. 

-S'aprova la modificació de la normativa d’avaluació de l’activitat docent del professorat 

de la Universitat Jaume I. En una CEP anterior es va comentar que en 2020 es renovaria 

l’acreditació del perfil docentia per l’ANECA, la qual cosa ofereix 5 anys de ‘reflexió’. 

En aquest cas, sols s’intenta incorporar petits canvis que han anat sorgint i que són 

necessaris i que s’han aprovat en mesa negociadora. No es considera oportú iniciar un 

debat sobre el model docentia i, per a fer-ho, caldrà esperar a obtindre la renovació. La 

figura de coordinador de qualitat acadèmica té accés a l’avaluació docentia de professorat. 

Aquesta aprovació compta amb els vots en contra del representant del Dept. de Pedagogia 

i Didàctica de les Ciències Socials. Del dept. d'Infermeria, el representant pregunta si 

d'alguna manera els coordinadors a banda de tindre accés a l'avaluació poden modificar-

la, i la resposta és negativa, i sols podran proposar activitats de millora. Es plantegen 
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dubtes de cara a la revisió del model d'avaluació i la necessitat d'iniciar un debat només 

siga possible. No entenen com es pot aplicar un model d'avaluació sobre el que no hi ha 

consens durant 5 anys. El vicerector contesta que es crearà una comissió per a abordar el 

procés de revisió i els possibles canvis.  

 

-Dins dels assumptes de tràmit, hi ha una sol·licitud d’una estada d’investigació que 

s’aprova per assentiment. 

 

Informe de la Vicerectora d'Estudis i Docència. 

-Es vota la modificació del pla d’estudis del Grau en Criminologia i Seguretat. El grau es 

va implantar en 2010-2011 i des d’aquell moment no ha patit cap modificació. Es 

sol·liciten canvis de denominació, de contingut i canvi de curs i semestre d'algunes 

assignatures i la incorporació d’una nova assignatura denominada ‘perfil criminològic’ 

que venia reivindicant-se des de fa molt de temps i la UJI era de les poques universitats 

que no la tenia activa. La proposta va ser aprovada per la junta de centre, com és preceptiu. 

Arran del canvi, es comenta que la introducció de l’assignatura 'perfil criminològic' va 

provocar la desaparició d’una altra assignatura del Departament de Dret i Màrqueting i 

que el procediment no ha sigut obert, transparent ni fluït, i es va informar quan el canvi 

ja s'havia aprovat. La vicerectora agraeix la intervenció però que sols tenen potestat les 

comissions de grau en aquest canvi, i veu ben raonada la justificació que aporta la 

titulació. Aquesta forma de procedir és bastant habitual, però espera que les noves 

comissions de titulació estiguen conformades per representants de tots els departaments 

implicats en la docència per a que tots els àmbits estiguen informats puntualment de 

qualsevol canvi. En aquest sentit, Elena Villa, del Dept. de Psicología, comenta que no 

han rebut cap avis sobre els canvis en la titulació en assignatures que s'imparteixen des 

del seu àmbit. Ximo Beltrán intervé, comentant que el sistema permet que la comissió de 

titulació pugi iniciar accions en base als informes que es van fer any rere any. Finalment, 

Juan Carlos comenta que en les comissions de grau pot haver consens o no, i pot haver 

descontents, però que hi haja una acció unilateral en el canvi d’una titulació ho considera 

molt greu i que no hauria de passar.  

Es vota i hi ha 15 abstencions, 7 vots a favor i 6 en contra. 

 

-S'aprova la participació de professorat extern dels màsters oficials del curs acadèmic 

2019-2010 per a la concessió de la venia docendi. En aquest sentit, la vicerectora comenta 

que cal replantejar-se la participació de professorat extern als màsters oficials, les 

auditories alerten sobre la contractació de professorat extern en màsters, que es fa de 

forma diferent a com es fa als graus. A la nostra universitat hi ha més de 400 professors 

externs amb docència als màsters, al voltant de 800 crèdits en mans de professionals 

externs i es considera excessiu. Es comenta llavors que la presència de professorat extern 

és un aspecte valorable en les comissions d’acreditació. En aquest punt, Ximo Beltran 

indica que tots els màsters compleixen la normativa, el problema és que hi ha massa 

professorat extern que imparteix massa docència. S'apunta llavors que és possible que 

alguns màsters universitaris hagen de tancar si no poden contractar professorat extern que 

li afegeix un valor addicional.  

 

Al fil d’una comunicació de la Tresoreria General, es va trobar que hi havia professorat 

jubilat impartint docència en màsters oficials i inclús s’informa de crèdits de TFM en 

mans de professorat sense vinculació contractual amb la UJI.  

 

S’aprova per 26 vots a favor 1 abstenció 
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-S'informa de matrícula de grau i màster del curs acadèmic 2019-2020. Els alumnes de 

grau superen els 11000 mantenint-se al llarg dels anys, amb un 100% de ocupació de 

l'oferta en la Facultat de Ciències de la Salut. Aquest curs, l’Escola ha pujat un 10% 

respecte d’altres anys. Respecte a la procedència de l'alumnat, la gran majoria venen de 

la província de Castelló, però comença a créixer el nombre d’estudiants procedents de 

fora la comunitat. A més a més, aquest curs hi ha un elevat percentatge de dones 

matriculades. 

 

Informe CID 22/11/2019 

En primer lloc intervé Andrés Marzal sobre la llei de contractacions de projectes 

d’investigació. En l'actualitat, la llei preveu un màxim en contractació menor de fins 

15000€ (abans 18000€) pel que fa a subministraments i serveis, i fins 40000€ pel que fa 

a obres. El procediment implica molta burocràcia fent l'èmfasi en la justificació de les 

compres i en que es documente que no s’altera l’objecte del contracte per a saltar-se les 

normes. Apareix doncs la figura de proveïdor ‘cremat’ per al que s'ha assolit el màxim 

de 15000€ anuals en compres. En aquest sentit, gerència considera que la intencionalitat 

de la llei és la d’acabar amb la contractació menor, i tal com està redactada, provoca certa 

inseguretat jurídica. En general es considera que ha hagut poc de temps per a l’adaptació, 

el desenvolupament de software nou i per a donar temps al personal per a que s’adapte 

als procediments. A més a més, hi ha grans llacunes en la interpretació de la llei. En la 

major part dels casos s'ha adoptat el procediment “simplificat urgent”, on el límit puja a 

35000€, no crema al proveïdor (molts contractes son de menys de 35000€), el termini de 

proposicions és igual o superior a 10 dies (fins i tot es pot fer en 5 dies en compres 

corrents) i no cal que es justifique la solvència econòmica del proveïdor. Els criteris 

d’avaluació han de ser quantificables de forma informàtica, per a la qual cosa les empreses 

han d’estar inscrites al ROLECE. Aquest requeriment ha provocat la seua saturació i fins 

i tot la pròpia administració no és capaç de assegurar l’eficàcia del procediment. En el seu 

defecte, es fa servir el PLACE, la qual cosa provoca molts problemes d’interoperabilitat. 

Llavors, encara és un instrument d’aplicació limitada. 

Aleshores, revisant la legislació, sorgeix el concepte d’unitat funcional, rellevant en el 

funcionament de la entitat. En aquest sentit, en la universitat hi ha una ‘atomització’ en 

la presa de decisions (diverses unitats funcionals), llavors l’aplicació del límit de 15000€ 

seria dins l’àmbit de la unitat funcional. Aquesta ha de complir les següents 

característiques: 

- disposar de finançament específic i.. 

- tindre competències respecte de l’adjudicació del contracte en eixa unitat 

 

Un projecte de recerca que compte amb finançament específic o finalista i que la gestió 

dels recursos de contractació o adjudicació recaigui sobre l’IP del projecte, pot ser 

considerat una unitat funcional, això des de Maig de 2019). Un IP podria triar si se li 

deleguen competències de contractació i passa a unitat funcional (límit de 50000€ al 

projecte) o declina i el límit global els determina la pròpia universitat. 

 

De la mateixa manera que la Rectora delega competències de contractació en la Gerència, 

algunes unitats funcionals podrien tindre delegades també eixes competències.  

  

Malauradament, una vegada adaptats, la llei ha tornat a patir modificacions. A més a més, 

per tal d'evitar ambigüitats les entitats d'aplicació estan subjectes a l'arbitratge de 

OIRESCON, entitat que interpreta la llei i emet un dictamen vinculant.  
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-Informe sobre les accions d'innovació que està desenvolupant l'Espaitec.  

 

 Antenes de transferència de coneixement: en col·laboració amb l’OCIT, han 

muntat antenes (persones) en Sagunt i Vinaròs, on la UJI té presència, l’antena 

pretén fer un screening de totes les empreses en el territori i informar del que 

s’està fent a l’UJI.  

 Projecte de creació d’un FABLAB de mecanització (impressores 3D i similars) 

arran de l’ajuda de l’IVACE. Necessiten l’acreditació per part de FABLAB, per a 

poder emprar el logotip. La infraestructura estarà en l'empresa Hackerspace a 

l'Espaitec.  

 

-Informe Escola de Doctorat 

 

 90 tesi defensades, la gran majoria van obtindre la menció de qualitat europea. 

Enguany 173 persones comencen el procés de tesi doctoral 

 La setmana passada, el ministeri va aprovar la convocatòria de places Beatriz de 

Galindo, no és pública encara però ho serà en les properes setmanes. La sol·licitant 

és la pròpia universitat i sols pot sol·licitar 5 places. No s’ha redactat encara el 

document d’expressions d’interès perquè no es coneix el contingut de la 

convocatòria, i com a novetat és que no serà en dues fases, sols en una ja 

presentant des del principi els candidats.  

 28 de novembre, dijous, a les 12’00 a la sala d’actes de FCS hi haurà una xerrada 

del director de l’Agència Estatal d’Investigació per presentar l’entitat i les 

polítiques d’investigació.  

 S’està modificant la pàgina web on s’exposen els grups d’investigació, 

s’ordenaran per temàtica i no per departament. S’ordenen per criteris de captació 

de recursos.  

 

-S'aprova el calendari acadèmic dels Estudis de Doctorat per al curs 2020-2021. Paco 

López comenta problemes amb els horaris d’inscripció i pregunta si es poden allargar, 

Mercè respon que és impossible donat la extensió del procés i per beneficiar alguns 

afectats, es perjudica a molts altres. Si en algun programa queden vacants, es procedeix 

amb una ‘repesca’. Paco López comenta que si bé es pot ajustar la lectura de TFMs en 

màsters de la UJI, és complicat ajustar-ho en màsters que es cursen en altres universitats.  

 

-S'aprova la modificació de la normativa de nomenament de Doctorat Honoris Causa. La 

normativa de partida data del 2000, i des d’ençà ha hagut molts canvis dels estatuts i de 

les normes que regulen els ensenyaments oficials.  

 

-S'aprova el canvi d’un membre de la Comissió de Seguiment del Registre de Grups 

d’Investigació. Causa baixa Elsa González, membre d’aquesta comissió, junt amb María 

Ibáñez, substituïda per Héctor Beltrán. La Comissió de registre de grups formada per dos 

persones de cada centre. El membre titular serà Odet Moliner, anterior suplent, Vicent 

Querol serà el nou suplent. 

 

-Anàlisi, discussió i aprovació, si escau, de la proposta de resolució de l'acció 1.1 del Pla 

de promoció de la investigació de l’any 2019: convocatòria de projectes d'investigació 

científica i desenvolupament tecnològic. La dotació econòmica oscil·la al voltant del 

milió d’euros del pressupost de la UJI. La novetat de la convocatòria (modalitats A i B, 
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novells i que no compleixen els requisits), és que s’ha abandonat l’AGAUR i ara la fa 

l’AEI (19 camps de recerca, dels tres grans panells). S’han presentat 80 projectes, el canvi 

de la redacció de la convocatòria ha afavorit que s’incremente la participació en la 

modalitat A. També s’ha limitat la dotació econòmica a 40000€, enguany s’han sol·licitat 

2 milions d’euros.  

 

-Informe i aprovació, si escau, de la convocatòria d'ajudes “Estratègia Europa UJI” per 

impulsar el posicionament estratègic d'estructures d'investigació de l'UJI als programes 

d'investigació europeus, Horitzó 2020 i Horitzó Europa. Aquest projecte persegueix 

finançar el suport de la Eurofue: 5500€, destinats a finançar les activitats desplegades en 

relació a l'encàrrec d’Eurofue (instituts o agrupacions de 2 o 3 grups de recerca alineada 

amb els reptes d’H2020, no a investigadors individuals. El grup de recerca ha de tindre 

una idea clara dels reptes i els objectius que es persegueixen.  

 

En el torn obert de paraules, Paco Olucha porta una sol·licitud de la UP de Medicina per 

a que el professorat associat assistencial puga dirigir un grup d’investigació. 

 

S'informa també que en la OCIT hi ha hagut una remodelació de l’espai per a ubicar 

personal per al suport del personal investigador (postdoc i predoc) i també personal per 

al recolzament en la petició de projectes de recerca. 

 

Informe de la Junta de Centre Facultat Ciències de la Salut (19/12/2019).  

 

-Segons la política de qualitat de la UJI (28/11/2019), els centres són responsables de 

realitzar les auditories i segons els resultats decidir la marxa dels graus. Com a prova 

pilot, s'aplicarà aquesta normativa a l'Escola. El professor Salvador Roselló comenta que 

la universitat es mou en la direcció d'implantar un model d'acreditació de títols per centre. 

Encara que no està implantat, es planteja fer una auditoria externa a càrrec d'un altre 

centre. 

 

-Explica el professor Miguel Cerezo que Rafael Ballester, degà de la Facultat de Ciències 

de la Salut, ha comentat que si en un futur es permet créixer, l’ànim de la FCS és la 

d’ampliar l’oferta acadèmica i ha presentat l'històric de reunions per a la posada en marxa 

d'un Grau en Biomedicina junt amb professorat de l'Escola, comentant que a l'Escola 

aquest grau substituiria un altre grau (el grau en Agroalimentària), i tenint en compte que 

l'aprovació de qualsevol grau a la FCS s'haurà de fer en Junta de Centre.  

 

Informe de la Junta de Centre Escola Superior de Tecnologia i Ciències Experimentals 

(20/12/2019).  

 

-S'informa d'un nou representant dels estudiants 

-S'informa de la posada en marxa del Grau en Intel·ligència Robòtica 

-Es felicita els professors Eduardo Peris, Santiago Vicente Luis, Victor Flors i Ivan Mora, 

Juan Bisquert, pels premis atorgats i per ser, de nou, investigadors altament citats. 

-S'aprova el calendari d'activitats extra-acadèmiques 

-S'aprova el reconeixement automàtic d'assignatures entre Graus de l'Escola. 
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3. Discussió i aprovació, si escau, d'un pla de futur per a la docència impartida pel 

Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural. 

 

El professor Miguel Cerezo explica els antecedents d'aquest punt al respecte dels baixos 

valors de matrícula del Grau en Enginyeria Agroalimentària i del Medi Rural i de la 

necessitat de replantejar-se la continuïtat d'aquest Grau, per tal d'assegurar la docència 

impartida pel nostre departament. Aleshores aquest punt per a votar si es substitueix el 

Grau actual per un Grau de caire biològic.  

 

El professor Josep Jaques critica que no s'haja avisat amb antelació que és el que es ve a 

votar. Al respecte, el professor Aurelio Gómez indica que en l'acta anterior ja s'explicava 

aquest punt. Aleshores, continua explicant la reunió que va tindre lloc en l'Escola a aquest 

respecte amb la resta de representats: 

 

En aquesta reunió es va presentar una proposta genèrica d'un Grau Biologia/Bioquímica 

on es van presentar les diapositives que va preparar el professor Miguel Cerezo. Informa 

també sobre les reunions que s'han mantingut amb representants de la UP de Medicina i 

destaca l’oposició fèrria a la proposta amb arguments com l’ocupabilitat, dispersió 

d'estudiants, la capacitat del professorat, etc... En aquesta reunió es destacà el compromís 

de la UJI amb la societat castellonenca, a la qual cosa es va argumentar que la inversió 

tan elevada en professorat per a tants pocs alumnes en el grau de agroalimentària no és 

raonable. En aquest sentit, comentà que un Grau de caire biològic presentaria un elevat 

grau de compartició amb Química, malgrat açò, el representant de l'àmbit d'Arquitectura 

Tècnica va posar en dubte la capacitat del professorat. Des de l'àmbit de la Química es va 

criticar la competència que suposaria la implantació d'aquest Grau per la captació 

d'alumnes en el Grau en Química. Tot plegat, donant la sensació que un Grau exitós 

suposaria una mala comparativa per a la resta de Graus de l'Escola... 

 

El director del Departament, Miguel Cerezo, insisteix en que la votació és per a que conste 

en acta la voluntat del Departament de substituir el Grau actual, si s'escau. 

 

El professor Salvador Roselló comenta els criteris que es plantegen per a aprovar un nou 

Grau.  

 

El professor Aurelio Gómez puntualitza que el que s'ha de votar és si o no 'se substitueix 

el Grau en Enginyeria Agroalimentària per un altre de caire biològic, cas que aquest 

funcioni malament'.  

 

Es realitza la votació i s'aprova el canvi per unanimitat. 
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En acabant, el professor Miguel Cerezo comenta que s'ha de convocar una comissió 

semblant a la CAI: 4 representants de CAMN, 2 de Químiques, 1 de Medicina, 1 

d'Enginyeria Química, 1 de Física/Matemàtiques. 

 

Begonya Vicedo 

CAMN 
Mónica Hurtado 

Miguel Cerezo 

Aurelio Gómez 

 

Vicente Moliner 
Química 

Florenci González 

 

Mercedes Fernández Física y altres àrees minoritàries 

 

Carolina Clausell Enginyeria Química 

 

Ferran Martínez UP. Medicina 

 

El professor Aurelio Gómez comenta que el recolzament del vicerectorat és clau en la 

posada en marxa d'un nou títol, i des de vicerectorat sols es contempla una opció que és 

un títol de Bioquímica, i desprès de l'abandó de l'àmbit de Medicina, no hauria de tindre 

cap contingut de caire mèdic. 

 

S'inicia aleshores una discussió sobre el caràcter de la nova titulació. 

 

El professor Josep Jaques destaca la competència en sanitat vegetal i proposa que 

s'aprofite aquest fet per a llançar un Grau en aquesta matèria. 

 

La professora Rosa Pérez comenta que des de vicerectorat no volen sentir parlar d'un 

Grau en Biologia o Biotecnologia, ja que hi ha molta competència amb València. Al 

respecte, el professor Aurelio Gómez indica que és compatible elaborar un pla d'estudis 

de Bioquímica de tall més tecnològic. El professor Miguel Cerezo afegeix que la 

bioquímica que s'imparteix en València és un grau en bioquímica i ciències biomédiques. 

 

En aquest moment, el professor Josep Jaques proposa que hi haja una comissió interna 

per a discutir els distints aspectes dins la si del Departament abans d'acudir a la 

interdepartamental. Els representants del Departament poden discutir en Consell de 

Departament i que es traslladen les propostes a la Comissió de Grau. La professora 

Begonya Vicedo recolza la proposta de Josep Jaques d'acudir amb un consens a cada 

comissió. Al respecte, Miguel Cerezo indica que això es pot fer des del Consell de 

Departament. La professor Pilar García pensa que el consens del Departament també 

hauria d'estar representat en la comissió. Aleshores, Miguel Cerezo proposa que la reunió 

per al consens tinga lloc abans de la primera comissió de Grau. 

 

El professor Aurelio Gómez proposa que es vote si la comissió que està constituïda 

continua treballant i s’aprova per assentiment que la nova titulació siga de caire 

bioquímic. 
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4. Hivernacles 

 

S'informa que s'ha instal·lat ombrejat i una nova motobomba. Falta encara instal·lar la 

cartelleria, i no se sap en quin estat està aquest tema. Es recorda el que es va informar en 

aquest respecte en l'anterior Consell (Consell 108). 

 

5. Assumptes de tràmit 

 

No n’hi ha.  

 

6. Torn obert de paraules 

 

La professora Paloma Sánchez proposa que el 15 de Maig acudim tots a l'hivernacle per 

a celebrar Sant Isidre. 


